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1.  Welkom en inspiratiemoment 

 

2.  Goedkeuring verslag Algemene vergadering 24/03/2014  

 
Veel agendapunten komen terug tijdens deze vergadering 

 
Samenwerkingsverbanden: CM heeft laten weten dat ze de samenwerking met 
FitClass niet meer verderzetten. Daarom kiezen wij er ook voor om er niet mee 

verder te gaan. 

Ice Mountain / snow valley: initiatielessen: komen we straks op terug 

Falos: core stability / rug in beweging 

Danswerking: indienen als sporttak in de kijker? We willen hiervoor graag 
samenwerken met de danslinga, maar zij zien dit dit jaar nog niet zitten, 

aangezien ze middenin een fusionering zitten en de viering van hun 25 jarig 
bestaan. 

Stand van zaken wijziging decreten: de Minister van Sport blijft Muyters, dus de 
wijzigingen kunnen er nu zeker snel komen. We proberen alle informatie op te 
volgen en waar wenselijk tussen te komen 

 
Het verslag wordt goedgekeurd 

 

3.  Bespreking en goedkeuring van de begroting 2015 

 Zie documenten in bijlage 

UITGAVEN 60: aankopen is ongeveer hetzelfde als vorig jaar, is op basis van de 

verkoopcijfers 

 Huur en Huurlasten: CM landsbond heeft een nieuwe berekeningswijze 

voor de huur. De berekening verloopt niet meer op basis van m2 maar 

op basis van voltijdse bezetting. Dit moet nu nog verder besproken 

worden want Ann Jespers bijvoorbeeld werkt altijd van thuis uit. We 

willen ook opteren om de factuur te laten uitsplitsen in vergaderlokalen 

en werkruimte  

 611: grootste stuk is ledenverzekering en zijn we voorzichtig mee 

geweest (= aantal leden x 3.64 euro) 

 Er zijn nog een aantal openstaande facturen van de ledenverzekering, 

en eenmaal die opgekuist zijn hebben we een correcter aantal leden 

 612: ongeveer hetzelfde als vorig jaar 

 613: iets minder dan vorig jaar, op basis van de uitgaven in 2014 

 614: merkelijk minder: kost van de twee projecten zat hier vroeger in, 

maar nu werd dit meer verspreid naar de andere posten toe 

 Er moeten nog veel rekeningen binnen komen van de projecten Elke 

Club Telt en Veilig Elektrisch Fietsen. Mensen sparen deze soms op tot 
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het einde van het jaar, om die dan in 1 keer naar ons te zenden. We 

verwachten dat dit naar het resultaat wel geen invloed zal hebben 

 616: ongeveer idem als vorig jaar 

 62: loonkosten: lager dan de begroting van 2014: er komt geen 

indexsprong. (in 2014 was er één voorzien, maar die is er toen ook niet 

gekomen) 

 63: binnen OKRA-SPORT zal dit altijd minder en minder zijn. De laptops 

worden nu geleased, dus deze post zal minderen. De huur van de pc’s 

zal dan weer stijgen. 

INKOMSTEN 70: zelfde genomen op basis van vorig jaar 

 701: 3,64 euro hier recupereren 

 Subsidie Bloso: op basis van barema’s van 1 december 2012 en op 

basis van schema’s van Bloso. Dit kunnen we dus altijd vrij goed en 

correct begroten 

 Werkingssubsidies: 10% van 2013 afgetrokken: rekening houdend met 

mogelijke besparingen van de Vlaamse Overheid 

 7372: overschot van VEF en ECT 

 Eind 2014 weten we of dit bedrag zal stijgen, maar zal normaal geen 

invloed hebben op het resultaat 

 738: de ‘VIA’ middelen: toelage eindejaarspremie en dergelijke 

RESULTAAT Geeft een negatief resultaat van 13.337, maar het is een heel 

voorzichtige begroting met 10% minder werkingssubsidies waar we nog 

niets over weten.. We zitten ook nog met een reserve van 14.000, dus 

we kunnen tegen een stootje. 

 SPORTA betalen we per aantal leden met een vaste plafondprijs. In 

deze begroting hebben we geen kosten meegerekend voor eventuele 

veranderingen van het ledenprogramma. Nieuwe veranderingen worden 

wellicht niet opnieuw gesubsidieerd door Bloso, want dit werd nog maar 

aangepast. 

 De begroting wordt goedgekeurd 

 

4.  Evaluatie van voorbije activiteiten: 

SeLenJo 
Aantallen zitten in de bijlage! 

In het geheel van de 5 SeLenJo’s zijn we dit jaar op 1 na, met evenveel 

deelnemers als 2 jaar geleden (en meer dan vorig jaar waar een lichte 
terugval te merken was) 

Het verschil zit hem vooral in de editie van Wachtebeke en Malle en een 
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stukje in Harelbeke (deze deden het goed). We mogen zeker tevreden 
zijn met deze aantallen 

Naar volgend jaar toe werd met de stuurgroep beslist om terug te keren 
naar de roots en van 5 naar 3 SeLenJo’s te gaan. Deze in Hasselt valt 

weg (30 deelnemers is een te lage opkomst) en deze in Malle zal ook 
afgesloten worden. We verdwenen daar namelijk in het niets, we 
hadden daar ook enkel kosten en geen inkomsten. 

Volleybal 
treffen 

Waaslandse Finale! 

Sint Katelijne Waver heeft de derde plaats weggekaapt 

Volgend jaar gaat het opnieuw door in St Gillis Dendermonde op 24 
april. 

Kunnen wij openstaan voor andere organisaties en ook onze Waalse 
vrienden? We moeten proberen van meer groepen aan bod te krijgen 

ENIO zal 2 tot 3 groepen (maximum) kunnen inschrijven 

OKRA-SPORT 
toert 

Kempen: 

Vooral de regionale wandelingen worden naar voor geschoven: 6 keer 

per jaar, en reken op 150 deelnemers per wandeling; fietslint 

5 sport en spelen: gaat ook op 5 verschillende plaatsen door, maar 1 

werd afgelast omwille van het weer 

Bekeruitreiking van petanquetornooi 

Biljarttornooi met 22 ploegen in competitie 

 
Limburg: 

2 zomerwandeldagen met 500 deelnemers (op de 2 dagen samen) 

Kubb tornooi: 2 gepland, maar 1 werd afgelast wegens te weinig 
reactie. We hadden het tornooi over de hele dag willen spreiden, maar 

dat was geen goed idee. Het zal teruggeschroefd worden naar een halve 
dag 

 
West-Vlaanderen: 

10e editie van Toeren in de Moeren (4 dagen) met een kleine 1000 
deelnemers per dag: fietsen, wandelen, dansen en feest. 

Boze tongen hadden gezegd dat het gedaan is, maar aangezien Senior 
Games geen vervolg kent, kunnen we zeker dromen van een editie in 

2016. We gaan Toeren in de Moeren zeker niet laten vallen 

 
Midden-Vlaanderen: 

3 omni-sportdagen in de 4 regio’s. In Eeklo was het de eerste keer dat 
er een golfclub met materiaal ter plaatse kwam voor een initiatie. En dit 
viel heel goed mee. Het is ook eens wat anders! Zullen we volgend jaar 

dus misschien ook overnemen op andere plaatsen.  

 
Oost-Brabant:  

Er is een sportdag geweest met een vrij goed aantal deelnemers (lichte 
stijging tegenover vorig jaar): wandelen, fietsen, petanque, 

spellentornooi.. met een zeer goede meeval 

OKRA-SPORT zit met een verhuis binnen CM, vandaar dat Els 
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verontschuldigd is vandaag, zij weet meer cijfers en details 

 
Waas & Dender:  

Er is een duidelijk te kort aan sporthallen en grote zalen zijn moeilijk te 
vinden. 

Kubb kunnen lanceren en het was een klein succes. Er komen niet veel 
of niet gemakkelijk nieuwe sporten bij, maar dit ligt soms ook aan de 

accommodatie (of het niet vinden van accommodatie) 

Senior 

Games 
7000 deelnemers gespreid over 2 dagen. Ze zijn dus boven hun 

vooropgesteld cijfer van 3000 deelnemers per dag gegaan. 

Organisatorisch is het meeste vlot verlopen.  

Petanquetornooi; verliep vlot met een grote opkomst. De tweede dag 

moesten er zelfs mensen geweigerd worden 

Volleybal: de opkomst was groter dan voorzien: 7 ploegen hebben 

deelgenomen. De accommodatie was echter beperkt, zeker gezien het 
aantal ploegen. Ruimte rond de terreinen en kleedkamers was niet 
ideaal. Zaal was in een school, waardoor er enkel in de namiddag 

gebruik van kon gemaakt worden 

Er was zeker geen tijd voor initiaties 

Probleem zal zich echter voorlopig niet meer stellen omdat dit voorlopig 
de laatste Senior Games waren. Er zijn een aantal bevriende federaties 
die geopperd hebben om een alternatief te zoeken, dit moet nog 

uitgewerkt worden 

Het is misschien aan te raden om een werkgroep voor Volleybal op te 

richten, al is het maar 1 keer per jaar, om zo meer inspraak te krijgen 

De vraag is of alle 7000 deelnemers komen om te sporten? Vaak zijn 

het toeschouwers of de partners van de sporters. Zij nemen dan 
jammer genoeg de plaats in van een sporter 

Initiatie 

Skiën 
Naar aanleiding van de minder succesvolle wintersportvakanties van de 

afgelopen jaren 

Er werd een nieuwe locatie voor de skivakantie gekozen en gekoppeld 

daar aan een lessenreeks. Hiermee kunnen we ons richten op een nieuw 
publiek. 

Begin september werd een oproep gedaan in VISIE: resultaat is dat er 
112 mensen zich inschreven voor de lessen, waarvan 99 effectief zijn 
komen opdagen. 

Verschillende schreven zich ook effectief in voor de skivakantie 

We stellen ook vast dat dit een ander publiek aantrekt, zo’n nieuwe 

initiatieven werken dus! 

Hannelore vraagt of het mogelijk is om deze deelnemerslijsten te 
krijgen: voor de provinciale werking: even in de kijker lopen met 

reisaanbod om deze bekend te maken bij nieuwe senioren. 

Peer: hier bestond het initiatief al jaren, in Komen werd het nu opgezet 

door een skileraar die ook met ons meegaat op skireis. 

Volgend jaar zullen we wellicht dit opnieuw herhalen om dit nieuwe 
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publiek te blijven aantrekken 

Herman: hiermee zien we ook duidelijk de invloed van VISIE 

Hannelore: zijn er al data voor volgend jaar gekend? 

Komen: 21 september tot 21 december 

Peer: Standaard het ganse jaar door: elke dinsdagnamiddag 

Prijs: 19 euro (2 u ski, waarvan 1u les, koffie en materiaal) 

 

5.  Stand van zaken projecten 

ECT 
 

TERUGKOM
DAGEN 

ECT: stand van zaken – reflectie terugkomdagen (zie document met 
aantallen) 

Het aantal deelnemende trefpunten is ondertussen al gestegen naar 
258. We krijgen nog dagelijks aanvragen binnen en meer en meer voor 

samenwerking en hier en daar voor communicatie. 

We moeten blijven benadrukken dat het gratis is en dat er een mooie 

meerwaarde is voor het trefpunt 

Mooie verdeling over provinciaal gebied 

Kunnen nog tot november 2015 gratis aangevraagd worden, dus nog 

ruim een dik jaar 

 
Terugkomdagen: Limburg had er al 4: de opkomst is een beetje 

tegengevallen. Er kwam wel de vraag om iets meer te organiseren 
vanuit de regio, zeker op het vlak van samenwerking. De trefpunten 

staan wel gedeeltelijk open voor samenwerking, maar er is nog een 
lange weg te gaan 

Acties rondom badminton: er gaan toch 2-3 trefpunten rond 

samenwerken en opzetten 

Mensen praten ook eens met elkaar op deze dagen, dat is eigenlijk het 

begin 

Succesverhaal met KWB en Femma: maar wat ook uitkwam: het is niet 
gemakkelijk. Er moeten ook duidelijke afspraken gemaakt worden rond 

de verzekeringen 

 
West-Vlaanderen: starten met Kubb: twee trefpunten doen nu al mee, 

maar het moeten er meer worden 

 
Jan Omey: 50 deelnemers op terugkomdag. Wat achterblijft is de 

drang/ de behoefte naar het samenwerken is er wel.. ook samenwerking 
met de gemeente naar het gebruik van materiaal toe (denk aan 

curvebal) 

 
Limburg: bij dans: we merken bij samenwerking dat veel trefpunten elk 
om beurt iets organiseren waar de anderen dan naartoe komen. Echt 

SAMEN doen ze nog niet veel. Het blijft trefpunt gebonden 

 
Mieke: bestaande trefpunten organiseren samen gaat nog, maar nieuwe 

sporten opstarten gaat moeilijker. Hiervoor hebben ze precies nog 
iemand extern nodig om dit in gang te krijgen. Er is dus een nood aan 
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coaches, maar ze doen er niet spontaan een beroep op 

 
Limburg: heeft dit nog eens aangehaald op papier, en toen hebben een 
aantal trefpunten aangevinkt dat ze beroep wensen te doen op een 

coach 

 
Maurice: heel weinig trefpunten gaan naar een sportdienst om een 

samenwerking te vragen 

 
Brugge: gekozen om dit op de gewestvergadering op de dagorde te 

zetten. Daar stellen we vast dat een aantal trefpunten niet eens weet 
hebben of er al dan niet door hen een box werd aangevraagd. De 
voorzitters komen naar de vergadering en weten niet wat de 

sportverantwoordelijke wel of niet aanvroeg 

 
Terugkomdagen: is echt om te kijken of ze nu iets doen met de boxen.. 

of bestellen de trefpunten die gewoon omwille van het gratis Kubb spel? 
De gratis lesgever kan aangevraagd worden tot november 2015, dus de 

trefpunten moeten er nu van profiteren (nu het nog kan) 

 
Startersboxen: 

De meeste regio’s kregen deze nog niet, we wachten hiervoor op de 
levering van de Kubbsspelen. Deze worden begin november verzonden 
naar alle regio’s. bij de startersboxen zitten geen fluohesjes 

Iemand uit de regio moet wel mee naar het trefpunt om daar de 
doorstart even samen te doen. Eventueel met de coaches, deze zeker 

persoonlijk afgeven en zien dat er iets mee gedaan zal worden 

Er werden ondertussen 58 startersboxen aangevraagd (onze doelstelling 
was 21) 

Maar het is belangrijk dat wij weten wat ze ermee gedaan hebben en 
wat ze ermee bereikten 

Ook voor de trefpunten met sportwerking moeten de 
evaluatieformulieren zeker opgezonden worden naar ons, zodat wij ook 
een rapport kunnen maken naar de overheid toe, maar ook duidelijke 

cijfers / vooruitgang hebben 

VEF 
Loopt nog vlot: 283 ( de kaap van 300 komt in de buurt) 

De vormingen kunnen daarna nog steeds aangevraagd worden, maar 
dan wel mits betaling 

Trefpunt kan dan ook met een plaatselijke fietswinkel afspreken, indien 
ze dit wensen 

We pleiten wel om nog met de Thuiszorgwinkels te werken, maar het 
staat de trefpunten wel vrij om eventueel deelnemersgeld te vragen, om 
uit de kosten te geraken. 

TZW wil komen met fietsen voor 150 euro  

Huur van de zaal is dan ook op kosten van het trefpunt 

We kunnen niet nog een uitbreiding aanvragen, 300 is al een heel mooi 
aantal.  

We moeten wel de vormingen niet laten stilvallen, het kan zeker nog 
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Jan Omey: ervaring met een plaatselijke handelaar: ze zeggen allemaal 
iets anders, en willen liefst hun eigen merk/fietsen verkopen -  ons 

theoretisch gedeelte van de vorming probeert dit op te lossen door een 
duidelijke uitleg en beeld te geven van de elektrische fietsen 

Brugge: vorming voor begeleiders rond wat je kan doen als je 
elektrische fiets in panne valt. Dit werd georganiseerd voor de 
fietsverantwoordelijken en was zeker interessant. Een 60 tal mensen 

kwamen af op deze voormiddag. 

Met VEF hebben we meermaals de pers gehaald, dus zeker een 

geslaagd project 

 

6.  Opleiding Bewegingsambassadeurs door KULeuven 

 
Door onze samenwerking met KULeuven werden we gevraagd om naar de 
Summer School van EUNAAPA te gaan: zij doen onderzoek naar ouder worden en 

fysieke activiteiten. Hier moeten we kijken om samen met de veldwerkers de 
fysieke activiteit bij ouderen te verbeteren. 

Dit past mooi in ons project ECT om ook de niet actieve de stap te doen zetten. 

De opleiding bewegingsambassadeurs: 25 mensen zullen door KULeuven 
opgeleid worden en zullen dan op hun beurt ingeschakeld kunnen worden om 

diezelfde opleiding nog eens door te geven. 

De opleiding gaat door op 9 december van 10u-15u en kost ons niets. De 
KULeuven financiert dit volledig 

 
Naast de oproep in de weekberichten voor vrijwilligers, hebben we die vraag ook 
gesteld aan de lesgevers VEF en coaches. We hebben nu dus een 25 tal 

deelnemers, maar er mogen nog steeds namen doorgegeven worden. 

Het programma van de opleiding zit in bijlage bij de documenten 

 
De 25 deelnemers zijn exclusief vanuit OKRA en de lijst van deelnemers zal na 
de opleiding op intranet geplaatst worden  

 

7.  Stand van zaken onderzoek positionering in het 
landschap van de sportfederaties / analyse van de 
dienstverlening van OKRA-SPORT door KULeuven 

 
Intussen is Ingrid Peeters bij KULeuven geweest en deden ze een bevraging over 
de structuur van OKRA-SPORT, over het verleden en het heden. 

Grote bevraging bij alle sportfederaties in Vlaanderen en de respons was zeer 
groot (ook bij de andere sportfederaties) 

 
Volgende stap: men wil een bevraging doen met mensen zoals hier aanwezig (in 
het bestuur, denktank…). We zouden hiervoor een vergadering organiseren op 
26 november. Deze mensen krijgen op voorhand een vragenlijstje toegezonden 

en dan kan hier op 26 november over gesproken worden  

 
Kandidaten zijn: Joseph Vanlerberghe, Jan Omey, Maurice, Joseph, Mieke, Michel 

 
De resultaten zullen gepresenteerd worden op 12 februari 2015: in de schelp in 
het Vlaams Parlement. Er zal zeker nog een uitnodiging verzonden worden 



  

Verslag Algemene Vergadering  p.9 

 

8.  Inhoud Forumdagen 

 WIM: sessie van de bewegingsambassadeur steken we hier automatisch in! 

Ze krijgen daarvoor ongeveer een uur de tijd 

 
We voorzien ook 20 minuten voor de resultaten van het onderzoek (in de loop 

van december zouden wij de eerste resultaten moeten binnenkrijgen) 

ECT loopt ook nog in 2015, dus daar geven we zeker ook nog de nodige 

aandacht aan (interactief) 

Gelijkaardig als op de terugkomdagen mits wat sleutelwerk 

 
Dirk: 1 uur voor bewegingsambassadeurs: krijgen die dat uur wel gevuld? 

Het zal een beetje een opleiding zijn voor de sportverantwoordelijke/ 
bestuursleden die daar aanwezig zijn 

 Jan Omey: Voordracht meer bewegen beter leven: zal de inhoud dezelfde zijn en 
de methodiek anders. 

Het zal vooral over de methodiek gaan, om de mensen die niet actief zijn een 
klik te laten maken. Zal over hetzelfde gaan, maar vooral de aanpak zal anders 
zijn om iemand individueel de stap te laten zetten naar een activiteit in een 

trefpunt 

 Jan Vandecasteele: er staan een aantal zaken in de weg om de samenwerking te 

realiseren, ze moeten een drempel over.. 

Vertel aan elkaar wat je tegenhoudt, wat is de schrik en zoek samen naar een 

meerwaarde. Hoe kunnen we sterker worden door samen te werken, als je hier 
van overtuigd bent, kun je starten 

Van meet af aan vertellen aan elkaar hoe je elkaar kunt versterken, deze klik is 

eerst nodig. 

In alle andere werkingen zal dit een grote uitdaging worden, zeker ook naar de 

kleine trefpunten toe. Sportverantwoordelijken doen dit soms sneller, maar het 
gaat zeker over het bestuur die de stap mee moet zetten 

Dit zal zeker ook een doelstelling worden van OKRA 

 Jan Omey: welke redenen worden aangehaald om niet samen te werken, en hier 
een tegen-antwoord voor zoeken / formuleren 

Deze vraag moeten we dus zeker stellen op de forumdagen 

 Jan Vandecasteele: als je een trefpunt hebt met een goede wandelwerking en 

een goede wandelverantwoordelijke, wat is dan het meerwerk om de leden van 
een naburig trefpunt mee uit te nodigen? Op zich niets! Dus wat kan hen dan 

tegenhouden? 

 

9.  Toekomstplannen OKRA-SPORT in functie van het nieuwe 
beleidsplan van OKRA en ter voorbereiding van het 
beleidsplan van OKRA-SPORT: oproep en werking 
denktank 

 ZIE NOTA 

 
Beleidsplan van OKRA gaat in 2016 van start, die van OKRA-SPORT loopt gelijk 
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met de Olympische spelen en gaat van start in 2017. Deze beiden moeten 
natuurlijk wel volledig in elkaar klikken 

 
SWOT analyse hebben we aangepast (zie nota’s) 

Het is heel belangrijk om de interne samenwerking verder te stimuleren en de 

problematiek van bijlidmaatschap moet verder bekeken worden 

OKRA-SPORT kan vaak zorgen voor een positief imago van OKRA en dit moeten 

we zeker doen 

Blijven inzetten op vernieuwing naast het traditioneel aanbod. Concrete 
projecten slaan ook aan, maar mogen niet te snel na elkaar komen. 

Ondersteuning van de regio’s moet regio-gericht zijn 

 
Beleidsplan OKRA-SPORT 

Werken met projecten: thema gericht of sporttak gericht: vanuit de Raad van 
Bestuur kwam de opmerking dat dit beide kan. 

Regio’s kunnen extra ondersteuning altijd aanvragen waar nodig 

Organiseren van een groot evenement: op het einde van elke beleidsperiode 
(volgende is aug 2016) om op die manier met OKRA-SPORT naar buiten te 

komen 

We dachten aan een soort van Nationaal beach kubb tornooi. We moeten 

natuurlijk ook kijken of dit financieel mogelijk is. 

Met een denktank gaan nadenken over volgend project (dat zou starten in 2017) 
en in 2016 al aankondigen 

Wie wil daarbij aanwezig zijn in deze denktank:  

Leden van de denktank momenteel: per provincie 2: Mieke en Tinne, Joseph 

Vanlerberghe en Ingrid Vandekerckhove, Dirk en Johan Deboiserie, Hannelore en 
Jan Omey, Bea en Marcel 

 
Voorstel voor een groot evenement: kunnen we hiermee akkoord gaan of zijn er 
nog bedenkingen? Misschien nog nadenken over de locatie? Is Kubb op het 
strand wel ideaal? Zouden we ook jeugdbewegingen, KWB, Femma… kunnen 

uitnodigen? 

We moeten kijken naar een datum die vooral voor ons interessant is, een 

weekdag ergens eind augustus En een centrale plaats 

 
Dirk: waarom zouden we het doen? Moeten we daar tijd en energie in steken? Of 

moeten we het zien als een vervanger van senior games? 

Hannelore: is het voor ons eigen om iets af te sluiten, of uit te breken naar 

jongeren? Is dat onze doelstelling? Wat willen we? Of willen we in de pers 
komen? 

Ingrid Peeters: je moet het zien als een combinatie van al deze redenen. Het is 

leuk om elke 4 jaar een evenement te organiseren, waarmee we onze deuren 
openzetten, en waarmee we in de pers komen. 

Kubb is iets wat iedereen kan.. 

Ingrid Vdk: het is alsof we een beweging.net sportdag gaan organiseren vanuit 
OKRA-SPORT. Zouden we niet beter alle seniorenorganisaties aanspreken? 

Dirk: zal veel tijd en energie kosten, en daar sta ik achter, maar dan moeten we 
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iets anders organiseren 

Bea: Kubb is een mooie afsluiter van het project 

Hannelore: waarom zou een trefpunt die al aan Kubb doet, de verplaatsing 
maken naar ons evenement? Wat is de meerwaarde 

Ingrid Peeters: dit geeft uitstraling naar buiten toe, denk aan de 
wandelevenementen van vroeger 

Jan Vandecasteele: je moet nu en dan eens een ‘dolfijn’ moment hebben in je 

organisatie! Een dolfijn komt boven water, toont zijn kunstjes aan het publiek.. 
dat heeft de vereniging ook nodig. We hebben dat op lokaal en regionaal niveau, 

maar nog niet op nationaal. Misschien moeten we eens sporten zoeken die we 
vandaag nog niet kennen 

Ingrid Peeters: we moeten dus nadenken in de denktank over een ‘dolfijn’ 
moment en ook welk project we de volgende 4  jaar in de beleidsperiode willen 
aanvoeren (dan spreken we over 2017) 

 

10 Korte demonstratie gebruik okraintranet en website 
OKRA-SPORT 

 
De slides zijn onvoldoende leesbaar, en zullen mee opgezonden worden met het 

verslag 

 

11  Varia 

 Kick Off Europees Platform EPAAS (European Platform Active Aging in Sport) in 
de schoot van ISCA (International sport- en cultuurorganisatie). Er zijn 400 
projecten ingediend voor de sport en er worden er maar 24 geselecteerd. Als het 

er doorkomt, zijn we daar partner van. Normaal hebben we hier eind november 
meer nieuws over 

  
Project Voetbalbond Walking Football 

Het enige reglement is dat er niet mag gelopen worden of getackeld.. 
Het is dus zeer technisch. Ze zijn nu op zoek naar clubs van hen die het willen 
doen. 

Koppelen met een bezoek aan een groot stadium en dan op het einde van die 
dag iedereen een half uurtje laten kennismaken met walking football 

Als trefpunten het willen verderzetten, kan dit eventueel via een promotarief 
verdergezet worden 
We wachten het concrete voorstel af 

 

12 Rondvraag 

 
Marcel Neuts zal in de toekomst de plaats van Roger Govaerts innemen in de 

Algemene Vergadering voor regio Limburg 

 
De volgende Algemene Vergadering gaat door op 15 december, maar dit is de 

dag van de Nationale staking. We zullen een doodle maken om te kijken wat de 
nieuwe datum zal worden 

 


